



Notice to Guests on Hotel Accommodation Tax

With effect from 1 January 2025, the Government of the Hong Kong Special Administrative Region (Government) will impose a Hotel Accommodation Tax (HAT) at a rate of 3% of the accommodation charges received by a hotel or guesthouse. If the HAT relevant to you has not been paid, the hotel or guesthouse may collect it from you direct at check-in. You can find more information on HAT from the Government by scanning the QR code below. Thank you for your kind attention and cooperation.

Inland Revenue Department
Government of the Hong Kong Special Administrative Region

致住客通告：酒店房租稅

由 2025 年 1 月 1 日起，香港特別行政區政府（政府）將徵收相等於酒店或賓館收取房租 3% 的酒店房租稅。如果與您相關的酒店房租稅未有繳交，酒店或賓館可在入住時向您收取。如欲知道更多由政府提供的酒店房租稅資料，請掃描以下二維碼。感謝您的關注和配合。

香港特別行政區政府稅務局

致住客通告：酒店房租稅

由 2025 年 1 月 1 日起，香港特別行政區政府（政府）將征收相等于酒店或宾馆收取房租 3% 的酒店房租稅。如果与您相关的酒店房租稅未有繳交，酒店或宾馆可在入住时向您收取。如欲知道更多由政府提供的酒店房租稅資料，請掃描以下二維碼。感謝您的關注和配合。

香港特別行政區政府稅務局



English version



繁體中文版本



简体中文版本



Notice to Guests on Hotel Accommodation Tax

With effect from 1 January 2025, the Government of the Hong Kong Special Administrative Region (Government) will impose a Hotel Accommodation Tax (HAT) at a rate of 3% of the accommodation charges received by a hotel or guesthouse. If the HAT relevant to you has not been paid, the hotel or guesthouse may collect it from you direct at check-in. You can find more information on HAT from the Government by scanning the QR code below. Thank you for your kind attention and cooperation.



Inland Revenue Department
Government of the Hong Kong Special Administrative Region